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Komisji Infrastruktury (nr 282)
12 kwietnia 2019 r.
Komisja Infrastruktury, obradująca pod przewodnictwem posła Bogdana Rzońcy 
(PiS), przewodniczącego Komisji rozpatrzyła:

– propozycje tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby Kontroli 
na 2020 r.

W posiedzeniu udział wziął: Tomasz Emiljan dyrektor Departamentu Infrastruktury Najwyższej Izby 
Kontroli.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Elżbieta Kessel, Jolanta Misiak, Marcin 
Mykietyński, Jakub Sindrewicz – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych.
Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):

Witam na posiedzeniu Komisji Infrastruktury. Porządek dzienny przewiduje rozpatrze-
nie propozycji tematów kontroli do planu pracy Najwyższej Izby Kontroli na 2020 rok. 
Czy państwo otrzymali te propozycje? Czy są do nich jakieś uwagi? Proszę bardzo, pani 
poseł Sibińska.

Poseł Krystyna Sibińska (PO-KO):
Panie przewodniczący, czy można jeszcze zgłosić dodatkowe tematy?

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Tak.

Poseł Krystyna Sibińska (PO-KO):
Czy moglibyśmy prosić o przeprowadzenie kontroli funkcjonowania Krajowego Zasobu 
Nieruchomości i Programu Mieszkanie+?

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
To jeden temat, czy dwa odrębne?

Poseł Krystyna Sibińska (PO-KO):
Myślę, że jeden, bo to ze sobą powiązane.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Dobrze. Jeszcze pan poseł Suchoń.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Bardzo dziękuję, panie przewodniczący. Proponowałbym temat przygotowania głównego 
inspektora transportu drogowego do przejęcia oraz przejęcie Krajowego Systemu Poboru 
Opłat.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Zdaje się, że jest raport NIK na ten temat. Bardzo proszę, panie dyrektorze.

Dyrektor Departamentu Infrastruktury Najwyższej Izby Kontroli Tomasz Emiljan:
Panie przewodniczący, panie i panowie posłowie, szanowni państwo, kontrola dotycząca 
przygotowania  do przejęcia  trwa,  jest  na ukończeniu  i czekamy  na rozstrzygnięcia 
z Agencji Bezpieczeństwa Wewnętrznego. Gdy będziemy mieli ostateczne rozstrzygnię-
cie, wynik kontroli będzie opublikowany.

Poseł Mirosław Suchoń (N):
Dziękuję bardzo. Wycofuję wniosek.
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Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Czy jeszcze są jakieś uwagi? Może przeczytam dla porządku, co mamy w propozycjach: 
organizacja ruchu pojazdów nienormatywnych po drogach publicznych; dostosowanie 
sieci  drogowej  do nośności  11,5  tony  na oś;  eliminacja  z ruchu  drogowego nietrzeź-
wych kierujących; działalność regionalnych portów lotniczych; zapewnienie integral-
ności  infrastruktury kolejowej w Polsce; wykorzystanie funduszu termomodernizacji 
i remontów w gminnych programach niskoemisyjności; realizacja przez gminy zadań 
wynikających  z ustawy  o przekształceniu  prawa  użytkowania  wieczystego  gruntów 
zabudowanych na cele mieszkaniowe w prawo własności tych gruntów; przygotowanie 
administracji publicznej do realizacji programu Dostępność+; stan wdrożenia dyrek-
tywy inspire; Krajowy Zasób Nieruchomości i Mieszkanie+. Czy pan dyrektor Emiljan 
ma jeszcze jakieś uwagi?

Dyrektor departamentu NIK Tomasz Emiljan:
Nie, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Bogdan Rzońca (PiS):
Czy jest sprzeciw państwa posłów wobec przyjęcia takiego planu? Wobec braku sprze-
ciwu, przyjęliśmy ten plan kontroli. Bardzo dziękuję za przybycie na posiedzenie Komi-
sji. Życzę wesołych Świąt Wielkanocnych. Nie zobaczymy się już na posiedzeniu Komisji, 
ale w Sejmie jeszcze się spotkamy.


